

Project: Good Fruit Europa Weekend 2026

Youth Leadership Conference | Stuttgart, Germany

Funding Goal: \$6,000

Who We Are

Good Fruit Europa Weekend is an international youth leadership conference focused on raising and equipping the next generation of leaders within the Jewish Messianic community and beyond.

Our core mission is to invest in Jewish youth by strengthening identity, deepening faith, and developing resilient leaders prepared to serve in a rapidly changing world shaped by migration, war, and rising antisemitism.

About the Project

In 2026, Good Fruit Europa Weekend will take place for the fourth time, bringing together approximately 300 young people from Israel, Europe, Ukraine, and the United States.

Many participants are directly impacted by the war in Ukraine, forced displacement, and cultural disconnection. For them, this conference is more than an event — it is a place of restoration, clarity, and renewed purpose.

In today's climate of increasing antisemitism and instability across Europe, this conference serves as a strategic platform for influence — shaping a generation that is spiritually grounded, united, and ready to lead transformation in their communities and nations.

Why It Matters

Your support will help us:

- * Provide access and sponsorship for youth, especially those affected by war
- * Create a high-quality environment for leadership development and spiritual growth
- * Strengthen unity among Jewish communities across nations
- * Equip young leaders to serve with resilience and purpose

Budget Overview — €36,600

- * Venue Rental — €9,500
- * Meals — €8,000
- * Program Development — €3,500
- * Technical Equipment — €6,000
- * Logistics — €1,500
- * Marketing — €1,500
- * Administrative Costs — €6,000

Funding Need

Participant contributions will cover €15,000.

We are currently seeking \$15,000 in partner support to complete the budget. Ожидается, что часть этой суммы будет покрыта за счёт поддержки постоянного спонсора

Invitation to Partner

Your investment goes beyond funding an event — it is a direct contribution to raising a generation of leaders who will carry faith, identity, and responsibility into the future.

Together, we can empower young people to become a source of strength, unity, and transformation in a world that deeply needs it.

Проект: Молодёжная конференция

Good Fruit Europa Weekend (Штутгарт, Германия лето 2026)

ЦЕЛЬ ФИНАНСИРОВАНИЯ: \$15 000,00

Кто мы

Good Fruit Europa Weekend — молодёжная конференция, направленная на возвращение и развитие лидерского потенциала еврейской молодёжи и не только, а также на укрепление единства в теле Миссии.

Особый/ Ключевой фокус проекта — инвестиция в еврейскую молодёжь, формирование её идентичности, укрепление веры и подготовка нового поколения лидеров, способных нести ответственность за будущее общин в условиях глобальных вызовов, миграции и роста антисемитизма.

О проекте

Good Fruit Europa Weekend — это международная молодёжная конференция для еврейской мессианской молодёжи, которая в 2026 году состоится уже в четвёртый раз.

В предыдущие годы конференция уже собирала около 300 участников из Израиля, Европы, Украины и Америки. Проект объединяет молодёжь, так же среди них — молодые люди, пережившие войну в Украине, вынужденную миграцию и разрыв с привычной средой. Для многих из них участие стало точкой восстановления, переосмысления и возвращения к духовной опоре.

В условиях роста антисемитизма в Европе, войны и нестабильности GutFruit Conference становится не просто мероприятием, а стратегической платформой влияния — местом, где формируется сильное, зрелое и объединённое поколение еврейской молодёжи, способное приносить изменения в своих общинах, странах и за их пределами.

Приглашение к партнёрству

Мы осознанно продолжаем это служение и обращаемся за партнёрской поддержкой. Ваше участие позволит нам:

- провести конференцию на высоком уровне;
- обеспечить участие и восстановление молодёжи, особенно из Украины;
- развивать и поддерживать новое поколение еврейских лидеров;
- укреплять единство между еврейскими общинами разных стран.

Budget Overview — € 36 600,00

- Аренда помещения — € 9 500,00
- Питание — € 8 000,00
- Программный отдел — €3 500,00
- Аренда техники — € 6000,00
- Логистика — € 1500,00
- Маркетинг — €1500,00
- Админ.расходы — €6 000,00

ПОТРЕБНОСТЬ

За счет сборов мы планируем покрыть €15 000,00

Сейчас ищем возможность покрытия - €15 000,00

Ваша поддержка — это инвестиция не только в проведение события, но и в будущее поколение служителей.